
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 14.05.2025 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al com. 
Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La  sedinta  participa  urmatorii  consilieri  :  Stoica  Niculina,  Navalici  Anamaria,

Budescu Mihaela Gabriela, Neculache Netuta, Tecuceanu Andrei Silviu, Danaila Paul,
Iurascu Gina Mariana, Neculai Diana Florina, Busteanu Cristian Tudorel, Horoi Anina –
Georgiana, Munteanu Marcel si Stanila Ionela . 

Lipseste nemotivat dl consilier : Postelnicu Daniel, 
Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 2470 / 08.05.2025.
Dupa efectuarea apelului nominal si tinerea evidentei  participarii la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita si
supune spre aprobare procesul verbal de la sedinta anterioara.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi « pentru ».
In continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus ca presedintele de sedinta sa fie dl. Danaila Paul, deoarece fiecare consilier
local trebuie sa fie presedinte al sedintei timp de 3 luni in ordinea alfabetica a numelui.

Supus  la  vot  s-a  aprobat  cu  11  voturi  “pentru  “  ca  dl.  Danaila  Paul  sa  fie
presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi :

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local pe anul 2025.
2. Cereri, interpelari, raspunsuri.
Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi, cu 12 voturi “pentru” .
In continuarea sedintei, se trece la punctul nr. 1, iar presedintele de sedinta ii

acorda cuvantul dlui primar sa prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si
raportul  de  specialitate,  apoi  presedintele  comisiei  de  specialitate,  prezinta  avizul
comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu 12
voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Inaintea supunerii la vot se fac discutii.
Dna contabil afirma ca au fost prinsi bani ptr forarea unui put, contruirea retelei

de aductiune si de distribuitie precum si a unui bazin de apa.
Dl. primar intervine spunand ca vrea sa desparta satul Foltesti in asa fel incat din

construirea acestora sa se separe gospodariile din deal de la Bogdan Ionel sau mai
bine zis “Chiscaroaia” ca in perioadele secetoase acolo nu ajunge apa.



Tot dansul spune ca vrea sa faca putul forat in depozitul de lemne pe  care este
proprietar si  o sa doneze 100 mp ptr acest lucru si  drept de servitute ptr.  teava de
aductiune. 

Dl.  primar  face cunoscut  faptul  ca avem bani  doar  ptr  studiu de  fezabilitate,
proiect tehnic si avize, ptr restul sa vedem de unde luam bani, o parte de la cei care fac
drumurile si o sa-i platim si la anul, chiar daca ei termina in cateva luni si o sa luam bani
si de la ziua comunei.

Dna Neculache intreaba de ce nu se mai face ziua comunei?
Dl. primar raspunde ca in loc sa facem ziua comunei mai bine facem un put forat

care este mai important decat sarbatorirea zilei comunei.
Dupa  discutiile  purtate  la  acest  punct  se  trece  la  aprobarea  proiectului  de

hotarare.
Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea proiectului de hotarare de la punctul nr. 1 din ordinea de zi, se

trece la ultimul punct din ordinea de zi : Cereri interpelari raspunsuri.
Presedintele  de  sedinta  ii  acorda  cuvantul  secretarului  comunei  sa  prezinte

cererea dlui Dumitriu Cosmin Alexandru, care solicita aprobarea unui spatiu comercial
ptr desfasurarea activitatii de Cafe-bar. 

Dupa prezentarea cererii se fac discutii.
Dl. primar spune ca acele spatii din centrul localitatii au fost inchiriate si mai tot

timpul chiriasii au facut datorii pe care au uitat sa le achite sau au achitat foarte greu.
Unul din spatii a fost inchiriat de dna Palade Valerica si a renuntat recent lasand

foarte multe datorii,  la fel  finalizandu-se si  cu dl.  Vizinteanu Daniel,  numai ca ei  au
achitat pana la urma si in prezent intentioneaza si ei sa inchirieze, numai ca noi acolo
descarcam  ajutoarele  de  la  Uniunea  Europeana  ptr  persoanele  vulnerabile  si
intentionam sa demolam acele spatii care arata foarte rau in centrul satului si vrem sa
facem o parcare, ca tot timpul parcarea din fata primariei este aglomerata dimineata
cand vin parintii si isi  aduc copii la gradinita si scoala. 

Dna Navalici concluzioneaza ca din inchirierea acelor spatii primaria nu [rea a
beneficiat de nimic, ba a ramas si cu datorii neachitate.

Dupa discutiile purtate se trece la vot pentru desfiintarea acelor spatii comerciale
si construirea unei parcari publice.

Supusa  la  vot  propunerea  dlui  primar  se  aproba  cu  11  voturi  “pentru”  si  o
“abtinere”, a dlui Munteanu Marcel.

Dupa aprobarea propunerii dlui primar, se constata ca solicitarea dlui Dumitriu
Cosmin Alexandr a ramas fara obiect.   

Presedintele sedintei constatand ca nu mai sunt discutii la cele prezentate si nu
mai sunt probleme de dezbatut, declara sedinta incheiata si multumeste d-lor consilieri
pentru participare.

Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa
semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .

    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
                     Paul DANAILA                                   Marian CILICHIDREANU


